
 

Hned 1. a 2. června proběhla na naší škole oslava Dne dětí. Nejprve slavili starší 

žáci. Žákovský parlament si připravil hru Rosickou historií. Žáci v družstvech 

namíchaných ze všech tříd 2. stupně obcházeli jednotlivá stanoviště, která byla 

rozmístěna takřka po celých Rosicích. Na stanovištích plnila družstva úkoly 

spojené s historií Rosic. Nejúspěšnější družstva byla odměněna na školní zahradě, 

kde se nakonec všichni sešli. Hned následující den si mladší žáci užili dopoledne 

plné her, soutěží a dobrodružství.  

10. června se uskutečnila vernisáž výstavy žákovských prací v aule. Tuto výstavu 

uspořádala komise estetické výchovy. Prohlédli si ji žáci naší školy s vyučujícími 

v rámci hodin výtvarné výchovy a byla přístupná také veřejnosti.  

18. června se tři zástupci naší školy společně s panem starostou zúčastnili 

slavnostního předávání titulů Ekoškola v Senátu parlamentu ČR v Praze. Tento 

titul naše škola obhájila již počtvrté a naše škola se stala jednou z několika málo 

škol, které se podařilo tento titul získat čtyřikrát. Audit ze 4. května 2015 

rozhodl o udělení tohoto titulu. 

Předávání titulu Ekoškola pro ZŠ Rosice 

Dne 18. 6. jsme měli tu čest být přítomni na předávání titulu Ekoškola pro naši ZŠ. Slavnostní 

ceremoniál se konal ve Valdštejnském paláci v Praze. Akce byla bohužel limitovaná počtem 

hostů, proto se mohli zúčastnit pouze vybraní žáci z ekotýmu (Jáchym Heroudek a Ondřej 

Dušek). Byli jsme moc rádi, že nás na akci doprovodili i pan starosta Mgr. Jaroslav Světlík. 

Na místě byl připraven bohatý program, počínající seznámením s hlavními organizátory 

projektu Ekoškola. Následoval film, který zobrazoval práci českých i zahraničních škol 

zapojených do tohoto projektu. Hned po filmu nastal čas na samotné předávání titulů 

a pozorností. Velkým zpestřením programu byla také prohlídka Valdštejnského paláce, při 

které jsme mohli nahlédnout mj. i na jednání senátu. Po výborném občerstvení v Sala 

terreně valdštejnské zahrady následoval program, při kterém jsme měli možnost navázat 

kontakt s ostatními školami zapojenými do stejného projektu. 



Nakonec pár společných fotografií, rychlá prohlídka nejvýznamnějších památek hlavního 

města a loučíme se s Prahou za okny žlutého autobusu. Tento den byl pro nás velmi pěkným 

a výjimečným zážitkem, za který můžeme vděčit hlavně školnímu ekotýmu a koordinátorům. 

Za Ekotým Mgr. Adéla Kočičková 
Zpravodaj Rosicka Rosa 

 

 

 

22. června si žáci mediální výchovy jeli pro svou výhru v soutěži „Pošli třídu na 

Petrov“. 

Sedmáci na Petrově 

V pondělí 22. června se žáci mediální výchovy sedmého ročníku podívali na Petrov. A tím 

nemyslím katedrálu svatého Petra a Pavla, ale studio brněnského rádia Petrov. Exkurzi totiž 

dostali odměnou za výhru v soutěži „Pošli třídu na Petrov“ 

Pokud jste tedy v tento den v čase od devíti do deseti hodin nenaladili frekvenci 103,4 FM, 

o hodně jste přišli. Žáci nejprve absolvovali menší interview, při kterém zjistili, že 

zodpovídání otázek v přímém přenosu není tak jednoduché, jak se zdá, a poté si vyzkoušeli, 

jaké to je hlásit počasí či zprávy z regionu. Dokonce uváděli i dopravní zpravodajství a volali 

na městskou policii, aby posluchačům mohli zprostředkovat o aktuálním kriminálním dění na 



Brněnsku. Prostory rádia byly velmi útulné, akorát (a to především vysílací studio) poněkud 

malé pro téměř třicetičlennou expedici, což však nelze nikomu vytýkat, protože celá redakce 

rádia Petrov čítá 20 členů a jen málokdy se tam setkají v plném počtu.  

Všichni zaměstnanci byli velmi příjemní a vstřícní a věříme, že si společné dopoledne užili 

stejně jako my. 

Lea Petřivalská, 7. A 
Zpravodaj Rosicka Rosa 

 

A pak už následovaly poslední školní dny. Všichni se těšili na zasloužené prázdniny, 

ale přišel také čas na loučení s našimi absolventy. V pátek 26. června přijal v ZKC 

v Rosicích deváťáky pan starosta. Akce se tentokrát zúčastnili také žáci 

1. ročníku. Symbolicky tak ukončili celoroční projekt Můj deváťák.  

 

29. června se již tradičně hodnotil školní rok na celoškolním shromáždění. Byli 

zde oceněni úspěšní žáci, kteří během školního roku reprezentovali třídu nebo 

školu v různých soutěžích. Velmi emotivní byl závěr shromáždění. Žáci 9. tříd se 

tady loučili se školou, všemi pedagogy a zejména se svými třídními učiteli. 

Školní rok 2014/15 byl ukončen dne 30. června 2015. 


